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En
verder

m e n s

‘M
ijn praktijk bestaat groten
deels uit commercieel 
vastgoed en onderne
mingsrecht. Ook doe  

ik familierecht. Wat dat betreft ben ik  
een vreemde eend op de Zuidas en ook 
binnen dit kantoor. Ik houd van de 
combinatie van die rechtsgebieden. 
Onlangs had ik intern een discussie over 
een onverdeeldheid van aandelen in een 
vennootschap. Was dat nog een nalaten
schapgemeenschap, of toch verworden 
tot een gewone gemeenschap? Dan heb je 
het over de verhouding tussen algemeen 
vermogensrecht, ondernemingsrecht en 
familierecht. Dat multidisciplinaire, het 
samenkomen van die rechtsgebieden,  
vind ik interessant. Dat vond ik vanaf mijn 
eerste studiejaar. Toen wist ik: onder
nemingsrecht, registergoederenrecht, 
familie recht en de raakvlakken daar
tussen, daar ligt mijn interesse.  
De notariële vakken. Daarom ben ik voor 
notarieel recht gegaan. Na mijn afstu
deren heb ik even overwogen te promo
veren, maar ik realiseerde mij dat ik toch 
meer iemand van de praktijk ben.’

Jongste notaris

‘Op mijn drieëntwintigste werd ik bij 
Dentons Boekel, toen nog Boekel De 
Nerée, kandidaatnotaris. De laatste 
maanden van mijn studie werkte ik er als 
werkstudent. Het is een laagdrempelig 
kantoor, zonder poeha. Wees jezelf, doe 
maar gewoon. Dat past bij mij. Toen ik  
zes jaar later vier maanden lang op ons 
kantoor in Londen werkte, werd ik gebeld 
of ik toegevoegd notaris wilde worden. 
Even aarzelde ik of ik daar wel aan toe was, 
maar al snel besloot ik de kans te grijpen. 
Een paar jaar later vroeg Boudewijn 
Waaijer, voor wie ik als kandidaat veel 
werkte, of ik het stokje wilde overnemen. 
Per 1 januari 2016 nam ik zijn protocol 
over en werd ik partner op dit kantoor. 

Ik was met mijn 31 jaar op dat moment de 
jongste notaris van Nederland. Dat heeft 
tot positieve aandacht in de media geleid.’

FamiliebedriJF

‘Het ondernemerschap bevalt mij goed.  
Ik heb dat van huis uit meegekregen, 
want wij hadden een familiebedrijf.  
Een koekjesfabriek, opgezet door de 
grootvader van mijn vader. Mijn ouders 
werkten er allebei. Inmiddels heeft mijn 
broer de zaak grotendeels overgenomen. 
In de schoolvakanties werkte ik aan de 
lopende band. Koekjes inpakken. Specu
laasbrokken, mergpijpjes, koffiekoeken, 
noem maar op. Inmiddels is dat werk 
deels door robots overgenomen. Toen  
ik ouder werd, werkte ik regelmatig op 
kantoor, waar ik meehielp met de order
verwerking en facturering. Ik heb de 
dynamiek van een familiebedrijf met alles 
wat daarbij hoort, zoals generatiewisse
lingen, meegemaakt. Dat komt goed van 
pas in mijn praktijk, want ik doe veel voor 
familiebedrijven. Sommige klanten zijn  
al veertig jaar bij dit kantoor. Die zijn met 
niets begonnen en hebben door te bouwen 
of door te beleggen een vastgoed imperium 
opgebouwd.’ 

geluk

‘Toen ik net notaris was, werd ik benaderd 
door iemand uit het bestuur van Kinder
fonds MAMAS. Men was op zoek naar 
verjonging in het bestuur en naar iemand 
met een juridische achtergrond. Dus ze 
wilden weleens met die jongste notaris 
van Nederland praten. Kinderfonds 
MAMAS steunt sterke, lokale vrouwen,  
de MAMAS, en hun initiatieven om hulp 
te bieden aan ZuidAfrikaanse kinderen 
die in ernstige armoede leven. Ik had 
direct een goede klik met de bestuurs
leden. Nu houd ik mij voor het fonds 
bezig met zaken als erfenissen, legaten, 
statuten en overige governancevraag

stukken. Zelf heb ik veel geluk gehad  
in het leven, daar ben ik mij goed van 
bewust. Opgegroeid in een veilige en  
liefdevolle omgeving, waar alle kansen 
waren. Kinderfonds MAMAS probeert  
een bijdrage te leveren aan de kansen van 
kinderen in ZuidAfrika. Het uitgangspunt 
is dat de mensen zelf met plannen komen. 
Wij dicteren niet vanuit Nederland hoe  
het moet. We helpen om projecten die 
mensen daar zelf opzetten, mogelijk  
te maken.’ 

ProJecten

‘De MAMAS organiseren dagelijkse zorg, 
eten, bescherming, kleding, huiswerkhulp, 
sport, warmte en liefde voor inmiddels 
40.000 kinderen in 43 projecten. Zo be
geleiden zij deze kinderen naar volwas
senheid. Het zijn in feite lokale ngo’s.  
De MAMAS bepalen zelf hoe zij de 
kinderen het best kunnen helpen.  
Wij zien toe op de juiste besteding van  
de middelen. De kosten van het fonds  
zijn laag, zodat vrijwel alles naar de 
projecten kan. De medewerkers van  
het bureau leggen projectbezoeken af.  
Wij als bestuursleden proberen weleens 
mee te gaan. Ik heb in 2016 een zestal 
projecten bezocht, in een week tijd, in 
onder meer KwaZoeloeNatal, waar 
Durban ligt. Daar is bijvoorbeeld een 
project om kinderen op te vangen, zodat  
ze in een veilige omgeving kunnen spelen, 
huiswerk kunnen maken en met een 
computer leren omgaan. Ook zijn er 
projecten die voorzien in mobiele toy 
libraries, speelgoedbibliotheken, vooral  
in rurale gebieden. De MAMAS ontmoeten 
elkaar, onder meer via onze tweejaarlijkse 
conferenties, en inspireren elkaar.  
Zo ontstaat een netwerk. De MAMAS 
zetten nu met ons het Powergirlspro
gramma op om meisjes weerbaar te 
maken. Ons streven is: growing with  
the child. Dat betekent: niet alleen de 
eerste jaren helpen, maar tot en met de 
opleiding, tot de kinderen op eigen benen 
staan. Opleiding is zó belangrijk. Ik ben 
blij dat ik dit werk kan doen. Er is méér 
dan de Zuidas.’ 

Ines van Dijk werkt sinds tien jaar bij Dentons Boekel. Toen zij notaris werd, 
was zij de jongste notaris van nederland. naast haar werk is zij bestuurslid  
van Kinderfonds mAmAs.
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‘Dat multidisciplinaire, het samenkomen 
van die rechtsgebieden, vind ik interessant’
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